
VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR ÅR 2024 

STYRELSENS BERÄTTELSE 

Styrelsen för Västra Medelpads Brukshundklubb avger härmed följande 
verksamhetsberättelse för år 2024 

Verksamhetsåret startade som vanligt med ett årsmöte, 19:e februari. Därefter utförde 
styrelsen löpande  10 styrelsemöten plus januarimötet under året. 

Klubben har kallat till 2 medlemsmöten. 

Medlemsbladet ”Mitthunden” har ej givits ut i år. 

Medlemsantalet har ökat med 18 medlemmar under året, vilket är glädjande. 

ÅR Ungdomsmedlem Hedersmedlem Familjemedlem Ordinarie Ordinarie Totalt 

 (SHU)   medlem medlem utan   

     förbundsavgift  

     2024                  6 4 31 79              20             140 

2023 5 4 25 72 16 122 

2022 8 3 17 70 12 110 

2021 8 3 13 81  105 

2020 8 3 15 82  108 

2019 6 2 18 83  109 

2018 6 3 15 88  112 

2017 3 3 15 70  91 

2016 3 3 17 78  101 

 

Västra Medelpads Brukshundklubbs anläggning har under 2024 utnyttjats av inte bara 
medlemmar. Bland annat har uppfödare och andra hundklubbar hyrt anläggningen samt 
också företag inom kommunen. Utbildning för kursledare har hållits där.  

Styrelsen har under året haft följande sammansättning: 

Mari Kärfstedt, ordförande, Margareth Pettersson vice ordförande, Inger Öhrn sekreterare, 
Susanne Edbom kassör. Ordinarie ledamöter: Ove Wikström, Gabriella Högberg, Lena Ruda. 
Suppleanter Anne Allonen (del av året)  och Annika Flor. 

Valberedningen har under året bestått av: Jens Wikström (sammankallande), Ingela Jonsson 
och Lena Hedlund 

Representation: 

SBK Mellannorrlandsdistriktets Årsmöte 24/3: Susanne Edbom och Anne Allonen 

SBK Mellannorrlandsdistriktets diskussionsforum inför SBK:s kongress 14/5: Marie Kärfstedt, 
Susanne Edbom och Inger Öhrn 

SBK Mellannorrlandsdistriktets distriktsmöte 13/10: Mari Kärfstedt och  Inger Öhrn 

 



HUNDÄGARUTBILDNINGSSEKTORN (HUS) 

 HUS sektorn har under året bestått av Anne Allonen, Lena Hedlund samt Lena Ruda. 

Under året 2024 har vi haft 14 kurser, både slutförda och påbörjade, med 87 kursdeltagare fördelat 

på 7 specialsök, 1 rallykurs, 3 valpkurser, 2 allmänlydnad samt 1 tävlingslydnad. Vi planerar att hålla 

en instruktörs- och funktionärsträff i februari-25. Vi har fortsatt haft ett mycket gott samarbete med 

Studiefrämjandet även 2024. Tyvärr avslutade Anne Allonen sitt uppdrag på egen begäran 23/6, 

därefter gick Lena Ruda in i sektorn. 

 

MÅLUPPFYLLELSE  

Syfte: Vi har tillgodosett medlemmars efterfrågan på kurser  

Inriktning: Erbjudna och genomförda kurser har ökat från 12 till 14 

 Medel: Via facebook o hemsida  

Organisation: Lena H och Lena R samt instruktörer och hjälpledare  

Nytta: Fler har sökt sig till VMBK o samhället fått fler utbildade hundägare 

 

 

 

 

 
 
RASUTVECKLINGSSEKTORN (RUS) 
 

RASUTVECKLINGSSEKTORN (RUS) RUS-gruppen har under året bestått av: Jens Wikström, 
sammankallande  

MÅLUPPFYLLELSE 

Sektorn har inte kunnat genomföra något MH under 2024 när vi saknar funktionärer samt bana och 
därför läggs denna sektor vilande tillsvidare. 

 



 

TÄVLINGSEKTORN (TÄS)  

 
Tävlingssektorn har under året bestått av Mari Kärfstedt, sammankallande samt Eva Forslin.  

Under 2024 har vi genomfört 12 tävlingsdagar, 6 Bruksdagar med 51 startande i 14 klasser varav 
Brukstorpet 40 startande i 7 klasser, 4 Rallydagar 310 startande i 32 klasser varav Rallytorpet 172 
startande i 16 klasser, 2 Lydnadsdagar med 24 startande i 6 klasser. Totalt har vi under 2024 haft 385 
tävlingsstarter.  

Under Brukstorpet anordnade VMBK Distriktsmästerskap i spår.  
Distriktsmästare blev Eva Jacob med Storlurs Chili från Timrå BHK.  

Årets klubbmästare i Lydnad blev Lena Hedlund med Nisses Vinda och klubbmästare i Rallylydnad 
blev Ulla Larsson med Ottercap Wow. Grattis till dem! 

Under året så var det några medlemmar som tog tillfället i akt att tävla, och vi vill således passa på att 
gratulera till fina framgångar på tävlingsbanorna.  

Vi tackar alla funktionärer som ställt upp under året, det är Ni som gör våra tävlingar möjliga att 
genomföra.  

 

MÅLUPPFYLLELSE  
 

Alla sökta tävlingar har genomförts med många nöjda tävlande. Några nya medhjälpare har vi fått 
under året men ingen utbildning har skett.  

 

 

 

FASTIGHETSKOMMITTEN 
 

Fastighetskommittén har under året haft Ove Wikström som sammankallande. Han har till sin hjälp 
haft olika klubbmedlemmar. Under år 2024 har fastighetskommittén deltagit i Vårstädning. 
Fastighetsunderhåll såsom snöskottning och gräsklippning mm har utförts.  

 

MÅLUPPFYLLELSE 

Målet under 2024 var att upprätthålla den standard vi har på vår anläggning vilket vi har gjort. 

 

 

 
 
 
 
 



 
 
KÖKSKOMMITTÉN 
Kommittén har under året bestått av Mari Kärfstedt sammankallande samt Eva Forslin. 

Under året som gått har vi bakat och kockat lite då och då vid behov. Vi har servat vid klubbens 

tävlingar och olika arrangemang och sett till så att alla ska trivas på bästa sätt. Vi har även bakat till de 

kurser som gått för att förgylla kursfikat. Vi skickar ett stort tack till alla er som har hjälpt till med allt 

vid alla våra olika arrangemang! 

 MÅLUPPFYLLELSE 

Mål för 2024 var att bibehålla kvaliteten och det goda ryktet vid våra arrangemang samt att öka 

kommitténs antal ledamöter. Vi har under året hållit hög kvalitet på våra tjänster. Vi har inte fått fler i 

kommittén men vi har haft fler som hjälpt till under året. 

 

Slutligen vill styrelsen TACKA för det förtroende som visats under det gångna året! 

Vi vill även uttrycka en förhoppning om att klubben kommer att utvecklas i den positiva 
anda som vi strävar efter! 

 

VI TRÄFFS OCH TRIVS TILLSAMMANS! 

 

 

------------------------------------------------  -------------------------------------     ------------------------------------ 

Mari Kärfstedt, ordförande                  Margareth Pettersson, vice ordf  Inger Öhrn, sekreterare 

 

 

-------------------------------------------------  ---------------------------------------  --------------------------------------- 

Susanne Edbom, kassör                           Owe Wikström, ledamot           Lena Ruda, ledamot 

 

 

-------------------------------------------------  ----------------------------------------   

Gabriella Högberg, ledamot                    Annika Flor, suppleant 



 

                                             


